
Ponekod zamrla
borba mišljenj
Skupna seja komiteja obč. konference ZK In
komiteja za Ijudsko obrambo in družbeno
samozaščito

Konec avgusta je bila
skupna seja komiteja ob-
člnske konference Beži-
grad in komiteja za Ljudsko
obrambo tn družbeno aa-
mozaSčito. na katari so čta-
ni obeh komitejev obravna-
vall predlog varnostno-po-
litične ocene In smernice
za izdelavo varnostno-poli-
ttčnih ocen v tozdih in kra-
jevnlh skupnostih.

V predtogu ocene politič-
no-varnostnih razmer je
obdelano predvsem sa-
moupravno organiziranje
in uveljavljanje ustavnega
položaja delavca in obča-
na, razvijanje novih druž-
benoekonomskih odnosov
in stabilizacijska prizade-
vanja v organizacijah zdru-
ženega dela.

i Poteg znanih ocen o pre-
preliki stopnjl inflacije, ki
Ipožira rezultate dela, po-
ffnanjkljive založenosti trga,

slabe oskrbe industrije s
surovinami ln repromate-
riaii, je bila v gradivu pou-
darjena ugotovitev, da se v
organizacljah združenega
dela odvijajo zapleteni pro-
cesi za uresničevanje so-
clallstičnih samoupravnlh
odnpsov v našl družbl.

Qre za potožaj delavca v
združenem delu, za organl-
ziranost združenega dela, v
katerem bo delavec udele-
žen ne le pri ustvarjanju,

ampak tudl pri delitvi skup-
nega dohodka. Pri tem je
treba upoStevati posamez-
nikov prispevek in tudl
skupne ter družbene potre-
be. Zdaj pa prihajamo v
protlslovja, kjer na eni stra-
ni podpiramo vetji Interes
delavcev za boljše deto, (v
vsaki fazl reprodukcljske
celote lahko ugotavlja svoj
delež v skupnem dohodku)
hkrati pa pogosto vlečemo
celotno reprodukcijo v ok-
vlre tozda In še bolj drobi-
mo proizvodnjo in gospo-
darstvo.

V prevellkem številu ko-
lektlvov je zamrla borba
miSlleni !n prevladuje tradi-

clonalizem, zadrževanje
-varnih- potožajev. Prime-
ri, ko so posameznlki tve-
gali, pa v začetku niso biil
takoj uspešni, se uporab-
Ijajo kot opozorilo oziroma
opomin drugim; torej tlpič-
no administrativno in prav
nič strokovno obnašanje.
Znani so celo primeri, da so
nosilce naprednih idej,
borce za prave dohodkov-
ne odnose, za sodobno te-
hnologijo in organizacijo.
torej borce za kvalitetno
deti, ki so dobri študentje in
mobifizatorjl napredka, Iz-
postavili posmehu in izi-
gravanju.

Udetežend skupne seje
so v dinamični razpravi do-
polnili oceno z nekaterlmi
ugotovttvami - od opredli-
tve problemov, kl ponekod
latentno »visljo« in povzro-
fiajo nezadovoljstvo po toz-
dih ter krajevnih skupno-
stlh (posebno v specifičnih
razmerah v nekaterih orga-
nizactjah združenega dela)
preko položaja kadrov v
družbenopoltičnih organi-
zacijah in samoupravnih
organih ter njihovi kvaltteti,
do kompleksa delitve do-
hodka. Prav o delitvi do-
hodka, nagrajevanju po de-
lu in odnosu do izpolnjeva-
nja opravil in nalog so naj-
več razpravljali, tako da je
sekretar komiteja OK ZKS
Lojze Novak v zaključni
ocenl upravičeno poudarja,
da Je prav delitev dohodka
osrednje vprašanje nadalj-
njega razvoja. Tudi informi-
ranfe je bilo opredlejeno
kot pogost problem, ki ne
le kaže na zaprtost nekate-
rlh sredin. ampak zahteva
poglobljeno analizo infor-
mactjskih pretokov.

Prav zaradi neizdelanih
In nepravočasnih informa-
cijskih pretokov reagiramo
5ele, ko se pojavi Že razbo-
hotijo (neupravičeno boga-
tenje, krlminal »belihovrat-
nikov*. porast rnladinske
dolikvance) namesto da bi
prej ukrepali.

Varnostno-politične ra-
zmere bodo obravnavali na
ceiodnevni seji občinske
konference ZKS v drugi po-
lovici septembra.

Po skupni seji je imel ko-
mite OK ZKS še sejo, na
kateri so se dogovorili o
pripravah na sejo obfiinske
konference. Sprejeli so
pregled dela konference
ZKS in njenih organov v
istem obdobju.

Člani komiteja so se tudi
dogovorili o seminarjih za
sekretarje 0 0 ZK v začetku
decembra, kjer bodo no-
voizvoljeni sekretarji sez-
nanjeni z nalogami.
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